



Vision Air 2.0 Pharma Complete

6.6072.209

Vision Air - Logiciel universel de spectroscopie.

Vision Air Pharma Complete est une solution logicielle moderne et simple d'utilisation pour application en environnement réglementé.

Aperçu des avantages de Vision Air :

- Des applications logicielles individuelles avec interface utilisateur adaptée sont le garant d'une commande intuitive et simple
- Établissement et suivi simples des prescriptions de travail
- Base de données SQL pour une gestion sûre et simple des données
- Conforme à toutes les exigences de la réglementation titre 21 CFR Partie 11

La version Vision Air Pharma Complete (66072209) comprend toutes les applications d'assurance qualité par spectroscopie Vis-NIR :

- Application de gestion des instruments et des données

- Application de développement de méthodes
- Application d'analyse de routine

Accessoires optionnels

Order no.	Description
-----------	-------------

6.6072.202 Vision Air 2.0 Pharma

Vision Air - Universal spectroscopy software

Vision Air Pharma is a modern and simple-to-operate software solution for use in regulated environments.



Overview of the advantages of Vision Air Pharma:

- Individual software applications with adapted user interfaces ensure intuitive and simple operation
- Simple creation and maintenance of operating procedures
- SQL database for safe and simple data management
- In compliance with all requirements pursuant to Title 21 CFR Part 11

The Vision Air Pharma version (66072202) contains the following applications:

- Application for instrument and data management
- Application for routine analysis

Select this version when you already have a software for method development (Vision, PLS_Toolbox or Unscrambler®) and work in regulated environments.
